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Z Á P I S N I C A 
 

zo 6. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Černíku,                                                                      

ktoré sa konalo dňa 13. septembra 2019 o 18.00 hodine                                                                                       

v zasadačke obecného úradu v Černíku 

    

     Dnešné riadne zasadnutie OZ bolo zvolané pozvánkou starostu obce v zmysle zákona 

č. 369/1990 Zb., § 12, ods. 1 v znení neskorších zmien a doplnkov. 

 

  

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
 

     Rokovanie dnešného zasadnutia otvoril a viedol starosta obce, ktorý na začiatku privítal 

poslancov OZ ako aj všetkých zúčastnených. Starosta obce skonštatoval, že sú prítomní 6 poslanci 

OZ, čo znamená, že OZ je uznášaniaschopné.  

Starosta obce prečítal návrh programu zasadnutia OZ. Vyzval poslancov na ďalšie doplnenie 

programu. Zo strany poslancov neboli prednesené žiadne návrhy na jeho doplnenie. Poslanci OZ 

schválili program zasadnutia. 

 

Uznesenie číslo VI/1/13092019 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

program 6. zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného 13.09.2019, nasledovne: 

 

1.    Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 

2.    Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

3.    Kontrola uznesenia z 5. zasadnutia OZ 

4.    Schválenie rokovacieho poriadku 

5.    Úprava a čerpanie rozpočtu 

6.    Rozšírenie kanalizačnej siete v obci Černík financovanej z Environmentálneho fondu   

oblasť B a činnosť BK5c rozšírenie alebo rekonštrukcia existujúcej stokovej siete    

rozostavanosť do 60%. 

7.     Rekonštrukcia sály kultúrneho domu financovanej z Programu rozvoja vidieka SR 2014- 

2020 podopatrenie 7.4 Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo  

rozširovania miestnych základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného  

času a kultúry a súvisiacej infraštruktúry (mimo bratislavský kraj). 

8.     Diskusia 

9.     Záver 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7  

Počet prítomných poslancov: 6 

Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Mgr. Tomáš Stuchlý, Milan Vašek,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval:0 

     



2 
 

 

2. Určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

 

Za overovateľov zápisnice určil starosta poslancov OZ Petra Kozára a Marcela Kúkelu. Za 

zapisovateľku zápisnice starosta obce určil pracovníčku Obecného úradu, Ing. Michaelu Cigánovú. 

Starosta obce podal návrh na zloženie návrhovej komisie. Poslanci na podnet starostu hlasovali 

a s počtom hlasov 6, jednomyseľne schválili návrhovú komisiu v zložení predseda Mgr. Tomáš 

Stuchlý a člen Milan Vašek. 

 

 

3. Kontrola uznesenia z 5. zasadnutia OZ 
 

Starosta obce požiadal hlavnú kontrolórku obce, aby prečítala stanovisko k plneniu uznesení 

z 5. zasadnutia OZ.  

 

Uznesenie číslo VI/2/13092019 

Ku kontrole uznesenia z 5. zasadnutia OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- konštatuje, že 

Uznesenia z 5. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Černíku sú splnené okrem Uznesenia číslo 

V/12/21062019 týkajúceho sa kúpy veľkokapacitných kontajnerov. 

 

 

4. Schválenie Rokovacieho poriadku 

 

Starosta obce informuje prítomných, že Rokovací poriadok z roku 2015 bol neaktuálny, preto bol 

doplnený, aby vyhovoval aktuálnym platným podmienkam. Bolo prepracované pripomienkové 

konanie, detailnejšie spracované ustanovujúce zasadnutie Obecného zastupiteľstva a bola 

doplnená faktická poznámka a iné drobnosti. Starosta obce otvoril rozpravu k schváleniu 

Rokovacieho poriadku. Prítomný Ľudovít Kuťka mal otázku, či bol Rokovací poriadok niekde 

zverejnený. Starosta reagoval, že Rokovací poriadok bol publikovaný len vo vzťahu 

k poslancom. P. Kuťka sa zaujíma čo obsahuje Rokovací poriadok, vzápätí mu ho starosta obce 

podal k nahliadnutiu. Starosta dodal, že Rokovací poriadok tvorí prílohu k tejto zápisnici. Nikto 

zo zúčastnených nemal pripomienky, preto dal starosta hlasovať o schválení Rokovacieho 

poriadku. Poslanci OZ prijali uznesenie.   

 

Uznesenie číslo VI/3/13092019 

K schváleniu Rokovacieho poriadku 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

Rokovací poriadok OZ v Černíku, ktorý tvorí prílohu č. 1 k zápisnici 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 
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Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Mgr. Tomáš Stuchlý, Milan Vašek,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti:0 

Zdržal sa:0 

Nehlasoval:0 

 

 

5. Úprava a čerpanie rozpočtu 

 

Starosta obce vyzval ekonómku obce p. Rajčanovú, aby podala stanovisko k čerpaniu rozpočtu 

obce. K 31.8.2019 dostali poslanci materiál k rozpočtu čerpaniu obce. Príjmy sa priebežne 

napĺňajú, k 31.12.2019 budú aj reálne naplnené. Čo sa týka výdavkov, ani jedna položka nebola 

prekročená, až na správu, kde sú bežné transfery. Táto položka bola navýšená o zvýšené členské 

príspevky do združenia v Palárikove. Túto úpravu rozpočtu starosta obce vykonal na základe 

právomoci, ktorá mu bola udelená uznesením OZ. Keď bude potrebné navýšiť finančné 

prostriedky, budeme ich brať z položky energie, pretože energie máme podstatne nižšie ako po 

minulé roky. Je predpoklad, že budú chýbať financie na mzdy v školstve. Poslanci OZ sa 

dohodli, že nebudú teraz upravovať rozpočet na mzdy v školstve. Úpravu rozpočtu budú 

schvaľovať na ďalšom zasadnutí OZ. 

Do diskusie sa zapojila p. riaditeľka MŠ, ktorá sa pýta, či Ministerstvo školstva neposkytne 

financie na zvyšovanie platov zamestnancov. Starosta obce reaguje, že zvyšovanie platov musí 

obec vykryť z podielových daní.  

 

Uznesenie číslo VI/4/13092019 

K úprave a čerpaniu rozpočtu 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- berie na vedomie 

Úpravu a čerpanie rozpočtu obce podľa prílohy č. 2. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Mgr. Tomáš Stuchlý, Milan Vašek,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 
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6. Rozšírenie kanalizačnej siete v obci Černík financovanej 

z Environmentálneho fondu  oblasť B a činnosť BK5c rozšírenie alebo 

rekonštrukcia existujúcej stokovej siete rozostavanosť do 60% 

 

Starosta obce informuje prítomných, že sa jedná o podporu z Environmentálneho fondu, ktorú by 

sme mohli žiadať. Ide o sumu cca. 200 000 EUR. Environmentálny fond neprihliada na 

aglomeráciu, v ktorej sme s obcou Mojzesovo, preto môžeme žiadať o túto finančnú podporu. 

Naša obec je rozdelená na 4 etapy. Prvá etapa je vyriešená. Druhá etapa siaha od kostola po malé 

detské ihrisko, máme na ňu stavebné povolenie a práve na túto etapu by sme mohli žiadať 

finančnú podporu. Na tretiu etapu sme mali stavebné povolenie, ktoré sa neobnovilo ešte v roku 

2017 a štvrtá etapa stavebné povolenie nikdy nemala. Starosta otvoril diskusiu k tejto téme. 

Nikto zo zúčastnených sa nezapojil, preto poslanci prijali uznesenie. 

 

 

Uznesenie číslo VI/5/13092019 

K rozšíreniu kanalizačnej siete v obci Černík financovanej z Environmentálneho fondu   

       oblasť B a činnosť BK5c rozšírenie alebo rekonštrukcia existujúcej stokovej siete    

       rozostavanosť do 60% 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

- Predloženie Žiadosti o NFP za účelom realizácie projektu „Rozšírenie kanalizačnej siete 

v obci Černík“ v rámci výzvy BK5c rozšírenie alebo rekonštrukcia existujúcej stokovej 

siete rozostavanosť do 60% 

 

- Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie projektu „Rozšírenie 

kanalizačnej siete v obci Černík“ vo výške 5 % z celkových oprávnených výdavkov 

projektu 

 

- Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Mgr. Tomáš  Stuchlý, Milan Vašek,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 
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7. K rekonštrukcii sály kultúrneho domu financovanej z Programu rozvoja 

vidieka SR 2014 - 2020 podopatrenie 7.4 Podpora na investície do vytvárania, 

zlepšovania alebo rozširovania miestnych základných služieb pre vidiecke 

obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry a súvisiacej infraštruktúry 

(mimo bratislavský kraj). 

 

Starosta obce informoval, že v rámci miestnej akčnej skupiny Cedron - Nitrava sa môžeme 

uchádzať o 20 000 EUR so spoluúčasťou 10%. Prostriedky je možné využiť na rekonštrukciu 

sály kultúrneho domu, konkrétne na rekonštrukciu kúrenia. Následne starosta obce otvoril 

rozpravu k tomuto bodu.  

Zapojil sa Ľ. Kuťka, ktorý pripomenul existujúcu projektovú dokumentáciu na celkovú 

rekonštrukciu a zväčšenie sály KD, ktorá by zasiahla aj do kúrenia. Starosta mu odpovedal, že 

všetci prítomní by určite boli za rozšírenie KD, ale momentálna situácia je taká, že EÚ 

neposkytuje žiadne dotácie na rozšírenie KD, len na zateplenie. Prípadné rozšírenie je možné len 

z vlastných zdrojov. Tento projekt rozširovania KD by stál obrovské peniaze a ak by obec mala 

tieto peniaze k dispozícii, tak by ich použila na dobudovanie kanalizácie. Starosta ďalej 

pokračoval, že kotlom končí životnosť a hrozí, že prestanú kedykoľvek fungovať, čo by zasiahlo 

materskú školu aj obecný úrad. Preto sa uchádzame aspoň o rekonštrukciu kúrenia. P. Kuťka 

potvrdil, že za jeho pôsobenia boli len dve výzvy na rekonštrukciu KD, jedna bola neúspešná 

a do druhej sa obec vtedy rozhodla nezapojiť, ale zapojiť sa do výzvy na vybudovanie miestnej 

komunikácie, tzv. Prepojovacia ulica. 

 

 

Uznesenie číslo VI/6/13092019 

K rekonštrukcii sály kultúrneho domu financovanej z Programu rozvoja vidieka  

SR 2014 - 2020 podopatrenie 7.4 Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo  

       rozširovania miestnych základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného 

času a kultúry a súvisiacej infraštruktúry (mimo bratislavský kraj). 

 

Obecné zastupiteľstvo v Černíku 

- schvaľuje 

- Predloženie Žiadosti o NFP za účelom realizácie projektu „Rekonštrukcia sály 

kultúrneho domu v obci Černík“ v rámci výzvy MAS_056/7.4/2 
 

- Zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie projektu „Rekonštrukcia 

sály kultúrneho domu v obci Černík“ vo výške 10 % z celkových oprávnených výdavkov 

projektu 

 

- Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

 

/Hlasovanie poslancov OZ Černík: 

Počet poslancov: 7 

Počet prítomných poslancov: 6 

Za: 6 (Peter Kozár, Marcel Kúkela, Ing. Marián Miko, Mgr. Tomáš  Stuchlý, Milan Vašek,  

Mgr. Alena Vráblová) 

Proti: 0 
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Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

 

 

8. Diskusia 

 

Starosta obce si zobral na úvod diskusie slovo a informoval, že sa zúčastnil stretnutia na 

Ministerstve životného prostredia s ministrom životného prostredia Lászlom Sólymosom 

ohľadom odkanalizovania. Minister prisľúbil pomoc pri riešení tejto problematiky. Ale zároveň 

informoval, že v tomto programovom období sú finančné prostriedky vo väčšom objeme na 

odkanalizovanie obcí vyčerpané. V novom programovom období 2021-2027 by malo byť 

vyčlenených takmer 1 miliarda EUR na odkanalizovanie miest, obcí a aglomerácií. Starosta 

spomenul ministrovi aglomeráciu s obcou Mojzesovo. Kvôli existencii tejto aglomerácii môžu 

nastať problémy s čerpaním fondov. Preto sa dotazoval, či nie je možné prehodnotiť 

aglomerácie, aby sme mohli sami požiadať o finančné prostriedky. Momentálne čakáme na 

odpoveď z ministerstva.  

Ďalším bodom v diskusii bolo vytvorenie poľnej cesty za Pálenickou ulicou, aby vlastníci 

pozemkov mohli odvážať haluzovinu na zberný dvor. Starosta obce podotkol, že zberný dvor je 

len na haluzovinu a konáre, nie na burinu. Táto cesta je naplánovaná v územnom pláne.  

Taktiež riešime opravu čerpadla, ktorá bude stáť cca. 1300 EUR. Čerpadlá sa časom 

opotrebovávajú, ale nezodpovedný prístup niektorých obyvateľov tomu napomáha. Za posledné 

obdobie sa v kanalizácii našli tenisové loptičky, jablká, obaly, hygienické potreby ako sú vlhčené 

obrúsky. Pokiaľ si neuvedomíme, že toto tam v žiadnom prípade nepatrí, zaplatíme za to všetci 

zvýšenými poplatkami za kanalizáciu.  

Ďalej prebieha demolácia dvoch domov oproti kostola, táto plocha sa bude využívať ako 

parkovisko pre návštevníkov kostola. Skrášlili sme okolie OÚ a pre rodičov detí MŠ sme 

zrealizovali elektronickú platbu za školné a stravu. Starosta poďakoval Michalovi Novákovi 

a Jaroslavovi Mihalovičovi za pomoc pri montáži nábytku v materskej škole. P. Kuťka sa 

v diskusii vrátil k zápisniciam, kde si myslí, že zápisnice neobsahujú skutočnosti a často zásadné, 

ktoré na zasadnutí odzneli. Podľa jeho názoru sa občanom podsúvajú neúplné informácie 

s úmyslom poškodiť dobré meno predchádzajúceho vedenia obce. Citoval zopár príkladov: Na 4. 

zasadnutí OZ konaného 3.5.2019 sa pýtal starostu obce, či nás môže informovať o verejnej 

vyhláške, ktorú obci doručil NSK ohľadne plánu udržateľnosti mobility NSK. Dokument bol 

zverejnený na obecnej stránke a občania, ako aj obec sa mohli k nemu vyjadriť. Podľa p. Kuťku 

starosta nevedel reagovať o čom dokument pojednáva. Chcel, aby mu pripomenul o čom 

dokument je. Na čo starosta obce reagoval, že na túto otázku p. Kuťka dostal odpoveď na 

vtedajšom zasadnutí a aby nezavádzal. Na štvrtom zasadnutí p. Kuťka objasnil, že „Plán 

udržateľnej mobility NSK“ je strategický dokument, ktorý komplexne vymedzuje základné ciele 

v oblasti dopravnej infraštruktúry. Tu sa stanovujú priority rozvoja, opatrenia a zdroje na 

dosiahnutie cieľov pre obdobie 5, 10, 20 a 30 rokov. Mimo iné rieši aj cykloturistickú a pešiu 

dopravu. Následne starosta reagoval s tým, že nebolo potrebné sa vyjadriť, keďže jednotlivé 

záležitosti a podnety sa riešia priebežne tak, ako prichádzajú. Starosta obce oponoval p. Kuťkovi, 

že nie je možné, aby sme v zápisnici opisovali celý strategický dokument, ale chce, aby boli 

zápisnice zrozumiteľné. P. Kuťka sa pýta kto rozhoduje čo ide do prílohy. Na čo starosta obce 

reagoval ako je možné, že schválenie odmien predchádzajúceho starostu v roku 2018 bolo 

v prílohe, ktorá sa nezverejňuje a nie v zápisnici. Ľudia nevedeli o čom príloha je. P. Kuťka 

odpovedal, že sa ho na to nikto nepýtal. Ak by sa opýtal, tak odpovie. Starosta sa ho opätovne 
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pýtal, či je to morálne. P. Kuťka žiada, aby občania boli informovaní o všetkom, čo na  zasadnutí 

odznie a nie iba čiastočne. Pre nedostatok času požaduje, aby jeho vyjadrenia obsahovala 

zápisnica a ak nie, nech tvoria prílohu k zápisnici a nech sa dostanú k občanom. Starosta súhlasí, 

aby tieto vyjadrenia boli v prílohe, avšak prílohy sa občanom nedistribuujú. Plné vyjadrenie p. 

Kuťku tvorí prílohu č. 3. Do diskusie sa zapojil p. Jaroslav Mihalovič, ktorý uviedol príklad 

multifunkčné ihrisko, ktoré bolo schválené poslancami OZ a nie je to len o rozhodnutí starostu. 

Preto musel byť upravený rozpočet a o to bol znížený zostatok na účte. Starosta ukončil diskusiu 

k tejto téme a o slovo sa prihlásila p. Zradulová, ktorá dala podnet na odstránenie alebo opílenie 

vysokého stromu, ktorý zasahuje až do elektrického vedenia. Ďalej má otázku, či sa nerozmýšľa 

nad pomenovaním ulíc v obci kvôli adrese na zriaďovacej listine MŠ. Starosta berie návrh p. 

Zradulovej na vedomie. Poslanec Mgr. Tomáš Stuchlý sa vrátil k p. Kuťkovi, ktorý 

v predchádzajúcich zastupiteľstvách vyčítal novému vedeniu obce slabú informovanosť ohľadne 

investičného zámeru na bývalom poľnohospodárskom družstve „Technologická linka na 

spracovanie a recykláciu fotovoltaických panelov“. Na základe podkladov T. Stuchlého bola 

spísaná petícia proti uvedenému zámeru, vedenie obce zvolalo verejné zhromaždenie, kde sa 

jednotliví občania mohli vyjadriť, občania boli tiež informovaní aj na webovej stránke obce 

ohľadne tejto témy a následne obec zaslala protestné stanovisko aj na ministerstvo životného 

prostredia. Vyčítal pánovi Kuťkovi, že miesto toho aby za to vedeniu obce poďakoval, ešte 

neprávom obviňuje zo slabej informovanosti. A opýtal sa p. Kuťku, ako vtedy on informoval 

občanov o zámere vybudovania firmy VUMZ v našom katastrálnom území. P. Kuťka reaguje, že 

to už bolo dávno čo sem prišla firma VUMZ a boli iné možnosti informovania občanov, ako 

rozhlas a úradná tabuľa, ale presne si už nepamätá ako boli informovaní občania, pretože to už 

bolo dávno. A je názoru, že keby nie je Facebookovej stránky, nebola by informovanosť 

obyvateľov ohľadom projektu „Technologická linka na spracovanie a recykláciu fotovoltaických 

panelov“dostatočná. Na verejnom zhromaždení podal proti tomuto projektu námietku, nakoľko 

nie je v súlade s územným plánom obce. Starosta obce informuje, že vedenie obce s nesúladom 

v územnom pláne vedelo a túto pripomienku zaslalo aj v stanovisku ministerstvu. Zapojil sa p. 

Jaroslav Mihalovič, ktorý hovorí, že bol medzi občanmi, ktorí podnikli kroky proti tomuto 

zámeru a zaujíma sa, či prišlo oficiálne stanovisko na realizáciu k tomuto projektu. Starosta 

odpovedal, že oficiálne stanovisko ešte neprišlo, zatiaľ máme neoficiálne informácie, že sa tento 

projekt na našom území realizovať nebude. 

 

9. Záver 

 

V závere starosta obce poďakoval všetkým prítomným a poprial pekný víkend. 

 

 

 

 

 

 

V Černíku 13.09.2019 

Zapísala: Ing. Michaela Cigánová 

Overovatelia zápisnice:  Peter Kozár 

                                  Marcel Kúkela 


